
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-11, § 11 

 

 Tid: 11 november 2008 kl 16.30 – 16.50 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 24 november 2008 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande 

Sebastian Wiklund (v) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 

 
 § 11 



  

Framtidens kollektivtrafik i Stockholm-Mälarregionen, FramKo. Anmälan 

av svar på remiss  

Dnr T2008-330-03436 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorens förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden godkänner anmälan. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets, exploateringskontorets, stadsbyggnadskontorets och 

miljöförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 

oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd) och vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) 

 ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Kajsa Stenfelt m fl (v) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Möjligheten till kollektiva resor till och från Arlanda bör ses över och förbättras. 

Vänsterpartiet vill att regeringen säger upp nuvarande avtal för Arlanda- banan 

när tillfälle ges 2010. Vi föreslår att staten tar över Arlandabanan och att 

Banverket får ansvar för sträckan. Ett statligt övertagande av Arlanda-banan 

skulle även medföra ökad spårkapacitet på stambanan mellan Stockholm och 

Uppsala. Även möjligheterna för trafik med pendeltåg och regionaltåg till 

Arlanda ökar. 

Dessutom bör man utreda möjligheterna till kollektiv båttrafik som komplement 

till den spårbundna. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Kajsa Stenfelt m fl (v) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) enligt följande: 

 

Det är uppenbart att ett ökat formaliserat samarbete mellan trafikhuvudmännen i 

Mälardalen är en förutsättning för att bättre regional trafik skall uppnås och ett 

enhetligt biljettsystem skall åstadkommas. Skall en verklig integrering i 

kollektivtrafiksystemen kunna åstadkommas i regionen krävs också att en ny 

regionbildning skapas med eget skatteunderlag och beslutskraft. 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


